
 
 
Referat 23.11.23 - Hemsedal Skole (1.-7.klasse) 

 
  Møte nr.   2    

 
FAU Hemsedal Skule. (b-
trinn) 

  

  TID 18:00-19:15 

MØTESTAD  Hemsedal Skole - Hjerterommet 

MØTTE: Stian, Jørgen, Mads, Birgitt, Jenny, Britt Marie, Yngve, Hege, Marthe og Ellen 

FORFALL  

NESTE MØTE 24.01.2023 REFERENT  Marthe Helgesplass 

 

SAK  Ansvar 

10b/2324 
5 min 

Godkjenning av agenda 
Agenda har blitt lagt på teams 
 

 

11b/2324 
10 min 

Skilting av skole langs RV 52 
Ønske at det skiltes at det er skole (utenfor skolen). Dette skal 
være under arbeid. Ellen sjekker med teknisk. 
 
Ønskelig at det også skiltes ved overganger/skolevei at det er 
“skolevei”.  
Generell bedre skilting rundt og ved skolen. Dette sjekkes opp.  
  

 

12b/2324 
15 min 

Skolehage 
Ønske om å anlegge skolehage i 5 trinn. 
Ønskelig med en skolehage/kjøkkenhage hvor det dyrkes div som 
kan brukes av elevene og i evt undervisning. 
Mads har kjennskap til dette fra Gol. Der brukes det i 
skolesammenheng med støtte fra blant annet Økologisk Norge, 
Sparebank stiftelsen. 
Stian har snakket med Bondelaget. Må være positivitet og vilje fra 
skolens side – brukes i læring.  
Kan være et positivt påfyll og fin kombinasjon praksis/pedagogikk. 
Bærekraft perspektiv. 
 
FAU sammen med skolen kan være behjelpelige med søking av 
midler. FAU spør skolen hvordan de stiller seg til dette? 
Fordeling, gjennomføring osv. Ansatte som stiller seg positive til 
dette? 
 
Samarbeidsprosjekt med helse / barn og eldre.  
 

 

13f/2324 
15 min 

Aktuelt fra skola - felles 
Rolig og positiv periode i elevmiljøet. Blant annet er den sosiale 
samlingen i hjerterommet positivt på ungdomstrinnet. 
Mye sykdom og fravær blant ansatte. Utfordrende å løse, men har 
blitt løst underveis.  

 



 
Om det er noe som ikke er greit er det viktig at foreldrene tar 
kontakt med skolen.  
Ingen økning i paragraf 9 saker. 
 
Litt mer skader blant elevene i skolegården. Uvisst hvor dette 
kommer fra, men høyere aktivitetsnivå og mer tilgang på blant 
annet lekeapparater og aktivitetspark kan føre til dette.  
Polstring av kanter o.l i skolegården blir gjort som tiltak ved for 
eksempel aking. Skolen har også fått tilgang til deler av jordet av 
Trøym. FAU sender en liten oppmerksomhet som takk for dette. 
 
Mange opplever stygg språkbruk - både i form av banning, 
rasisme, nedlatende kommentarer.  
Ønske om å ha bedre holdninger rundt dette. Viktig at dette følges 
opp både på skolen og hjemme.  
FAU-representantene kan skrive noen ord om dette til sine 
klasser, i for eksempel facebookgruppe eller i referat.   
 
Lim gjerne inn denne teksten i info til klassetrinnene: 
“FAU om folkeskikk og språkbruk. 
Ord betyr noe! 
Barn må lære sosiale ferdigheter, høflighet og folkeskikk. Det er 
foreldrene som har hovedansvaret for dette. Vi i FAU vil slå et 
slag for god språkbruk! Ord betyr noe, og vi som foreldre kan 
hjelpe til med å snakke med barna våre om stygt språk, og ikke 
minst være bevisst på vår egen språkbruk når vi er sammen med 
barna.  
Dette vil være med på å fjerne mobbing, hverdagsrasisme og 
utenforskap.” 
 
Hvordan kan vi jobbe med dette kontinuerlig så det ikke blir 
glemt? 
 
Et tiltak rundt dette er Folkehelsedag – Kommunehelsetjenesten 
gjennomfører dette i 9ende klasse. Her tar man opp ulike temaer 
som rus, helse, kommunikasjon og diverse temaer som de ulike 
klassene har utfordringer med. Yngve tar med ønsker fra FAU om 
å ta opp temaer som kommunikasjon og hvordan man snakker til 
hverandre.  
 

14b/2324 
15 min 
 

Status busstransport Svøo-Trøim 
Føles kaotisk med busstransport, spesielt ved den store 
bussplassen på Svøo. Hvem har ansvaret for dette? 
I utgangspunktet er det busselskapene som har ansvar for dette. 
Skolen har utarbeidet forslag til hvordan Brakar skal gjennomføre 
dette, men det er busselskapet som har ansvaret. 
 
Et tiltak kan være følgegrupper som foreldrene selv organiserer.  
 
Ellen kan være behjelpelig til å melde ting videre til buss-
sjåførene. Store endringer må tas til Brakar.  
 
Dette var også tema på FAU-møte i september. Er det bedringer 
etter dette?  

 



 

15f/2324 
10 min 

Teams – felles 
Får ikke sendt kalenderinnkalling fra privat Teams. Kan 
innkallingene til FAU-møtene gå direkte fra skolen? 
Ellen er positiv og fikser dette!  
 
Flere som ikke får tilgang til Teams. Ellen sjekker opp dette med 
Liv Birgit. Har alle fått tilgangslinken? 
 
FUG – hint fra Ellen.  
 
 

 

Forklaring   

F  Fellessaker  

B Barnetrinn  

U Ungdomstrinn  

 
  



 
Møteinnkalling/Referat 23.11.23 - Hemsedal Skole (8.-
9.klasse) 

 
  Møte nr.   2    

 
FAU Hemsedal Skule. (U-

trinn) 
  

  TID 18:30-20:00 

MØTESTAD  Hemsedal Skole - Hjerterommet 

MØTTE:  

FORFALL  

NESTE MØTE 24.01.2023 REFERENT  Magnus Andersson 

 

SAK  Ansvar 

10u/2324 

5 min 

Godkjenning av agenda 

Agenda har blitt lagt på teams 

 

 

11u/2324 

10 min 

Aktuelt fra skola 

 
 

12u/2324 

15 min 

Juleball 

Kleskode: Det oppfordres til pynting, men ingen spesifikke krav.  

Arbeidsoppgaver:  

• 5 personer på pizzabaking fra 8. klasse.  

• 120 kakestykker fra 9. klasse.  

• 10 personer fra 10. klasse skal rydde. 

• Alle trinn stiller med 2 personer som vakter.  

 

 

13u/2324 

15 min 

Polentur 10:e klasse 

Forelderen Odd Holde forteller om årets Polentur,  32 elever og 7 

voksne var på tur til Polen.               Alt på turen gikk bra, og den 

eneste negative kommentaren var at maten på hotellet var 

smakløs. 

NB: Rektor Ellen opplyser at hovedregelen er at det ikke er behov 

for foreldre å være med på turen. 

Det kom frem et ønske om at 10. klasse kunne holde en 

presentasjon for 8. og 9. klasse om turen, og Ellen tar med seg 

dette ønsket.  

Økonomi: Det kreves ca 220 000,- for gjennomføringen av 

Polenturen.  

Et dugnadstips fra Odd er å kjøre søppelsekker for kommunen og 

kontakt til dette formiddles til 9:e klasse.  

 



Dugnadslisten for 9. klasse (aktiviteter) deles med nåværende 8. 

klasse når den tid kommer. 

 

 Innspill fra FAU-representanter 

 

Dugnad 

Ønskelig at det tas en diskusjon rundt hvilken typer dugnader som 

skal gjennomføres mot Polen-tur i 10ende klasse. Dette for at alle 

trinn ikke skal ha samme dugnad årlig.  

Dette tar FAU på u-trinn som sak videre.  

 

PC kontra Ipad 

Foreldremøtesak fra 8-trinn.  

Ønskelig at barna skal ha pc fra u-skoletrinn. Ipad fungerer ikke til 

å skrive lange tekster og lignende.  

Ønskelig at sak meldes til SU for at dette skal komme inn i 

budsjett for 2024. 

 

Kommunikasjon 

Ønskelig at kommunikasjon samkjøres. Pr nå er det mange ulike 

flater for kommunikasjon – Visma, Messenger, Mail.  

Stian tar kontakt med FUG for å sjekke hva som er mulig her.  

Denne saken tas opp igjen på neste FAU-møte.   

 

 

 
 
 


